

International Convention of the Bride of Christ in Togo

Local Christian Assemblies:

Tabernacle of Perfection (Lomé-Togo); Tabernacle of The Head Stone(Danyi-Togo)
Tabernacle Holy Spirit (Akata-Togo); Tabernacle of the Morning Star (Kpalimé-Togo)
Tabernacle of Adoption (Hiheatro-Togo); Tabernacle of the Amber Eagle (Cotonou-Bénin)
Tabernacle of Charity (Comé-Bénin); Tabernacle of the Love Divine (Niamey-Niger)

Have the great pleasure to announce you that, if the Lord willing , an International
Convention of the Bride of Christ will be held in Lomé-Togo

from December 23 to 25, 2024

IT IS THE RISING OF THE SUN

BROTHER BRANHAM, 1965-04-18

E-235 And when a man has said that he believes the Word, and then when the Holy Spirit comes, It is the abstract to the title. And that gives you permission, when you have that abstract, that every bit of that belongs to you, and everything is on it belongs to you. Amen! And that gives us the abstract, when the Holy Ghost comes upon this title deed that God saw back yonder 'fore the foundation of the world, and put it name on the Book of Life; but was born through a man and woman, and subject to sin, and guilty of sin. But when I believed on It, I received the deed; but when the Holy Ghost come, It was the abstract that everything against me, whether my mother done it, my father done it, my grandmother done it... [Ephesians 1:13-14]

COMMENTS

BROTHER COLEMAN, 2010-02-03

And we are in the season of the manifestation of the abstract title deed to the Bride's title deed. In other words, when the Dynamics strike your Mechanics, the title is totally clear! Satan, you've got nothing to say! There is full Redemption! Blessed be the Name of the Lord. Hallelujah. And when you think about that, it was just the earnest! The dead was raised, leukemia had to back up, discs were created in Leona's back. What about the time of the fullness of Redemption? That is Spoken Word time. That is time for your family! That is time for my family my children! House of hell, give way because the Redeemed are on the scene. Hallelujah. What a message to climax the Redemption Message!

**Blessed are the people who know the
Joyful sound of possession of the
Abstract Title Deed**

Ps: Accomodation informations and other details will be communicated further

Convention Internationale de l'Épouse de Christ au Togo

Les Assemblées Chrétiennes Locales:

Tabernacle de la Perfection (Lomé-Togo); Tabernacle de la Pierre Faïtière (Danyi-Togo);
Tabernacle Saint-Esprit (Akata-Togo); Tabernacle de l'Étoile du Matin (Kpalimé-Togo);
Tabernacle de l'Adoption (Hiheatro-Togo); Tabernacle de l'Aigle Ambre (Cotonou-Bénin);
Tabernacle de la Charité (Comé-Bénin); Tabernacle de l'Amour Divin (Niamey-Niger)

Ont l'immense plaisir de vous annoncer que, si c'est la volonté du Seigneur, une Convention Internationale de l'Épouse de Christ se tiendra à Lomé au Togo

du 23 au 25 Décembre 2024

C'EST LE LEVER DU SOLEIL FRÈRE BRANHAM, 1965-04-18

248 Et, quand un homme a dit qu'il croit la Parole, ensuite, quand le Saint-Esprit vient, C'est le titre de propriété incontestable. Et cela vous donne l'autorisation, quand vous avez ce titre incontestable, alors chaque parcelle de cela vous appartient, et tout ce qui s'y trouve vous appartient. Amen! [Frère Branham donne trois coups sur la chaire. — N.D.É.] Et c'est ce qui nous donne le titre incontestable, quand le Saint-Esprit vient sur ce titre de propriété, ce que Dieu avait vu tout là-bas, avant la fondation du monde, et dont Il avait inscrit le nom dans le Livre de Vie; mais nous étions nés d'un homme et d'une femme, et assujettis au péché, et coupables de péché. Mais quand j'y ai cru, j'ai reçu le titre de propriété; mais quand le Saint-Esprit est venu, C'était le titre incontestable, comme quoi tout ce qui me portait préjudice, que ce soit ma mère qui l'ait fait, mon père qui l'ait fait, ma grand-mère qui l'ait fait... [Ephésiens 1:13-14]. FIN DE CITATION

COMMENTAIRES FRÈRE COLEMAN, 2010-02-03

Et nous sommes dans la saison de la manifestation du titre de propriété incontestable sur le titre de propriété de l'Épouse. En d'autres termes, lorsque la Dynamique frappe votre Mécanique, le titre est totalement clair ! Satan, tu n'as rien à dire ! La Rédemption est totale ! Béni soit le Nom du Seigneur. Alléluia. Et quand on y pense, ce n'étaient que les prémices ! Les morts ont été ressuscités, la leucémie a dû reculer, des disques ont été créés dans le dos de Leona. Qu'en est-il de l'heure de la plénitude de la Rédemption ? C'est l'heure de la Parole Parlée. C'est l'heure pour votre famille ! C'est l'heure de ma famille, de mes enfants ! Maison de l'enfer, laisse passer car les Rachetés sont sur la scène. Alléluia. Quel message pour couronner le message de la Rédemption !

**Heureux le peuple qui connaît le son
Joyeux de la possession du Titre
Incontestable de Propriété**

NB: Les informations sur l'hébergement et d'autres détails vous seront communiqués ultérieurement.